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Protokół nr 64/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 czerwca 2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z rozszerzeniem. Do proponowanego 
porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 63/2012. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół z dnia 18 czerwca 2012 r. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Drugim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 
wybór dostawcy kserokopiarek dla Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Alina Banaszewska- pracownik wydziały Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/ 
 

Pani A. Banaszewska poinformowała, iż w dniu 13 czerwca 2012 r. nastąpiło złożenie ofert na dostawcę 
kserokopiarek dla Starostwa. Oferty złożyło dziewięć firm, z których cztery odrzucono (w jednej z ofert źle 
obliczono cenę, zaś pozostałe trzy były niezgodne ze specyfikacją). Wybrano najkorzystniejszą ofertę 
oferenta: NET-COM Bartosz Kulas, ul. Pomorska 9/17, 10-699 Olsztyn, który oferuje 2 ksera oraz 3-letni 
okres gwarancji. Cena ofertowa brutto wynosi 18.425,40 zł. Pani A. Banaszewska dodała, że Starostwo 
będzie ponosiło koszty związane z wymianą tonera, serwis jest w ramach ceny ofertowej.  
 

Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

/Pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Trzecim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji  
w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/  
 

Pan A. Korecki poinformował, iż termin składania dokumentów upływa z dniem 6 lipca 2012 r.  
Wicestarosta zapytał, kiedy odbędzie się rozstrzygnięcie konkursu?  
Pan A. Korecki wyjaśnił, że rozstrzygnięcie odbędzie się 18 lipca 2012 r. o godz. 1000.  
 

Członkowie Zarządu ustalili następujący skład komisji konkursowej: 
1) Katarzyna Trzaskalska - przedstawiciel organu prowadzącego; 
2) Marcin Buliński - przedstawiciel organu prowadzącego; 
3) Wacław Jabłoński - przedstawiciel organu prowadzącego; 
4) Halina Uźluk - przedstawiciel Warmińsko –Mazurskiego Kuratora Oświaty w Olsztynie; 
5) Joanna Żbikowska - przedstawiciel Warmińsko –Mazurskiego Kuratora Oświaty w Olsztynie; 
6) Marek Szramowski - przedstawiciel Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym 

Mieście Lubawskim; 
7) Renata Ławicka - przedstawiciel Rady Rodziców Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 

Lubawskim; 
8) Maria Krezymon - Związek Nauczycielstwa Polskiego w Nowym Mieście Lubawskim; 
9) Jolanta Pokojska - NSZZ „Solidarność” w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
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Czwartym punktem porządku było zapoznanie się z pismem Dyrektor Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej – pani B. A. Smoczyńskiej w sprawie zatrudnienia pracownika na stanowisku 
sekretarki. 
 

Pan A. Korecki przedstawił powyższe pismo, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Zarząd zapoznał się z pismem Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej – pani B. A. Smoczyńskiej 
w sprawie zatrudnienia pracownika na stanowisku sekretarki i nie wniósł zastrzeżeń.  
 

/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Piątym punktem porządku było zapoznanie się z pismem Komitetu Rozbudowy Szpitala w sprawie 
dofinansowania zakupu „Systemu do ucyfrowienia klasycznych aparatów RTG”. 
 

Skarbnik omówiła powyższe pismo stanowiące załącznik nr 4 do protokołu. Poinformowała, że kwota 
dofinansowania jest w wysokości 12.276,80 zł. 
 

Zarząd zapoznał się z ww. pismem.  
 

Szósty punkt porządku stanowiła przerwa. 
 

Członkowie Zarządu udali się na XXIV Sesję Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wykonania  
w ramach inwestycji „Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej Nr 1299N gr. 
woj. (Brodnica) -Krotoszyny –Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N(Radomno) w miejscowości Łąkorek 
na przepust z rur stalowych” zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr Nr 1299N gr. woj. 
(Brodnica) -Krotoszyny –Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N(Radomno) na odcinku stanowiącym 
dojazd do przebudowywanego mostu w m. Łąkorek”. 
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Ryszard Kłosowski- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/  
 

Pan R. Kłosowski poinformował, że w ramach pozostałych pieniędzy z inwestycji zostanie wyremontowany 
odcinek 680 m drogi, od granicy powiatu brodnickiego do przebudowanego mostu.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

Ósmym punktem porządku było zapoznanie się z pismem w sprawie nadesłania informacji o 
przebiegu realizacji zadania: „Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej Nr 
1299N gr. woj. (Brodnica) - Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N (Radomno)  
w miejscowości Łąkorek na przepust z rur stalowych”. 
 

Pan R. Kłosowski szczegółowo omówił pismo w sprawie nadesłania informacji o przebiegu realizacji 
zadania: „Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) - 
Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N (Radomno) w miejscowości Łąkorek na przepust z rur 
stalowych”. Pismo stanowi załącznik nr 5. 
 

/Pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

/Na posiedzenie wszedł pan Tadeusz Ławicki- Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy/  
 

Pan T. Ławicki poinformował, że zmiana w Regulaminie Organizacyjnym dotyczy zmiany godzin pracy. 
Wyjaśnił, iż zostało przeprowadzone badanie, stwierdzające, że we wtorki po godz. 1515 brakuje petentów, 
zaś w rannych godzinach oczekują na rozpoczęcie pracy urzędu. W związku z powyższym proponuje się 
zmienić godziny urzędowania, aby we wtorki, tak jak w inne dni tygodnia praca w urzędzie trwała od godz. 
715 do godz. 1515. Uchwała wejdzie w życie z dniem 17.07.2012 r. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

/Pan T. Ławicki opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Dziewiątym punktem porządku stanowiły sprawy różne.  
 

Członkowie Zarządu nie poruszyli żadnego tematu w punkcie sprawy różne.  
 
 
 
 
Protokół sporządziła        Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek 


